
PROTOKÓŁ Nr 17/08

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 19 września 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Michał Walendziuk - pracownik Urzędu Gminy
3. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski –  Przewodniczący  Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Ocena przebiegu sezonu turystycznego w gminie.
2. Analiza stanu bezpieczeństwa, porządku i czystości na terenie gminy.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR przedstawił informację na temat przebiegu 
sezonu turystycznego w 2008r.
Poinformował radnych o następujących sprawach:

● zwiększeniu dochodu z tytułu wynajmu kajaków i domków campingowych,
● zakończeniu projektowania i ustawiania tablic znakujących “Linię Mołotowa”,
● organizacji dożynek w Moszczonie Królewskiej w dniu 28 września br.,
● potrzebie  generalnego  remontu  domków  campingowych  (wymiana  pokryć 

dachowych, okien, malowanie itp.)

Radni  stwierdzili,  że  remont  domków  powinien  zostać  wykonany  wiosną,  przed 
rozpoczęciem sezonu turystycznego.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że jeszcze w roku bieżącym ruszy pensjonat ,,Ostoja”, zaś 23 października br. 
ruszy nasz hotel (jedno piętro).
Rozważamy sprawę obsługi części hotelowej, zapewne koniecznym okaże się zatrudnienie 
nowego pracownika. 
Pan Wójt poinformował również, że w roku przyszłym planowana jest budowa drugiej wieży 
widokowej.

Pan Wiesław Kochanowski zaproponował, aby do wydawania kluczy od pokoi hotelowych 
zaangażować pracujących tam kierowców OSP.
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Pani Barbara Terpiłowska
Zaproponowała  zorganizowanie  w  Mielniku  ścieżek  dydaktycznych  przy  współpracy  z 
naukowcem z UMCS, Panem Sławomirem Terpiłowskim, z pochodzenia mielniczaninem.
Pani  radna  zwróciła  uwagę na  rozjeżdżanie  plaży  samochodami  i  motorami,  niszczenie  i 
zaproponowała jej ogrodzenie.

Pan Dyrektor GOKSiR poinformował,  że plaża była  kilkakrotnie  równana,  w przyszłym 
roku, jeśli przetrwa zimę, pomyśli się o jej ogrodzeniu.
Pan  Dyrektor  poinformował  również  o  zorganizowaniu  w  GOKSiR  kursu  tańca 
towarzyskiego i zachęcał wszystkich do uczestnictwa.

Pani Maria Boguszewska zwróciła się z zapytaniem o budowę wyciągu narciarskiego.

Pan Wójt poinformował,  że jest  grupa młodych ludzi zainteresowanych budową wyciągu 
narciarskiego na terenie przy wieży widokowej.
Pan  doktor  Majewski  kończy  swoją  pracę  związaną,  z  opracowaniem programu  rozwoju 
turystyki  w  Gminie  Mielnik.  Trzeba  będzie  przeznaczyć  w budżecie  gminy  środki  rzędu 
50-80 tys.złotych na wykonanie nowego, profesjonalnego folderu, na kalendarze, ulotki itp.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  informację  na  temat  przebiegu  sezonu 
turystycznego w 2008r.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 2.

Pani Maria Boguszewska
W jaki sposób realizowane są zalecenia wydane w trakcie kontroli? Czy osoby otrzymujące 
zalecenia mają obowiązek odpowiedzieć na nie?

Pan Michał Walendziuk
Egzekucja  zaleceń  należy  do  policji,  trudno  jest  czasami  cokolwiek  wyegzekwować, 
ponieważ  istnieją  nieuregulowane  stany  prawne  posesji,  jest  kilku  właścicieli  i  to 
uniemożliwia skuteczną interwencję.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o stanie bezpieczeństwa, porządku i 
czystości na terenie gminy.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 3.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2008r.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str...........prot.)
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Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  członków  Komisji,  negatywnie 
zaopiniowała następujące wnioski Nadleśnictwa Nurzec w Nurcu Stacji z dnia 13 sierpnia 
2008r. :

1) o  uznanie  kompleksów leśnych,  wymienionych  w załączniku  do  wniosku,  za  lasy 
ochronne,

2) o  pozbawienie  lasów,  wymienionych  w  załączniku  do  wniosku,  charakteru 
ochronnego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Marek Patkowski
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